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امور آب، تمهیدات لازم را برای تامین آب کشاورزان انجام دهد

فرماندار اهر بر ارائه راهکارهای لازم و تمهیدات ویژه در جهت تامین آب کشاورزان و باغداران از سوی امور آب شهرستان

تاکید کرد.

 به گزارش فارس از اهر، صادق احمدی امروز در نشست مشترک با کشاورزان و دستگاه های مرتبط با اشاره به کاهش نزولات آسمانی نسبت به سال گذشته در منطقه بر لزوم

اولویت بندی مصرف آب و رعایت حال باغداران در جهت جلوگیری از متضرر شدن این عزیزان تاکید کرد

وی افزود: با تصمیم اتخاذی امسال نیز مانند سال گذشته به باغداران عزیز به همان اندازه حق آبه کشاورزی اختصاص خواهد یافت و در این راستا امور آب اهر مکلف به تامین

آب کشاورزی بوده و به جهت اهمیت موضوع شخصا بر این روند امور نظارت خواهم داشت

 این مقام مسؤول تشکیل کمیته ای جهت حفاظت فیزیکی از آب کانال های رو باز متشکل از نمایندگان فرمانداری نهادهای امنیتی و انتظامی، ادارات مربوطه و باغداران جهت

گذر از بی آبی سال آینده از ضروریات مقابله با هرگونه سو استفاده آبی لازم و ضروری برشمرد و متذکر شد: باید از الان بفکر آینده باشیم.

احمدی یاد آور شد: بخش عظیمی از اقتصاد کشور وابسته به کشاورزی است و با تعطیلی یا تضعیف این بخش وابستگی ما به واردات بیشتر شده و عملا فشار تحریم ها را بیشتر

متوجه خواهیم شد.

 رئیس کارگروه آب کشاورزی و منابع طبیعی تصریح کرد: اداره برق مکلف به تامین برق چاه های اضطراری بوده و در این راستا بایستی از هم اکنون با تمهیدات لازم مشکلات

موجود در این حوزه را برطرف نماید.

فرماندار اهر تاکید کرد: تمامی مصوبات این نشست قابلیت اجرایی دارد و امور آب و جهاد کشاورزی بایستی در زمان های مقرر و تعیین شده نسبت به اجرایی نمودن مصوبات

اقدام نمایند تا مشکلات این قشر خدوم و زحمتکش مرتفع گردد.

 محرم احمدزاده فعال بخش کشاورزی نیز در نشست خود با فرماندار اهر بر حمایت اساسی از کشاورزان با تمهیدات ویژه از سوی ادارات ذی ربط تاکید کرد.

این باغدارنمونه اهری بیان داشت: در این وضعیت کم آبی و کاهش نزولات جوی در سال جاری انتظار داریم آب سد ستارخان برای مصارف شرب و کشاورزی مردم اهر اختصاص

یابد و از اختصاص به سایر صنایع خوددداری شود

وی، خواستار شفافیت در زمانبندی و میزان اختصاص آب به باغداران توسط مسؤولان مربوطه شد و تاکید کرد در گذشته سوءمدیریت ها باغداران را دلسرد نموده امیدواریم

جنابعالی سنت شکنی کرده و در کنار تولید کنندگان و باغداران باشید

 ابوالفضل رضاپور، نماینده باغداران گفت: از

از سال ۹۹ تا ۱۴۰۳ متعدد شاهد ضررهای مالی باغداران به جهت سرمازدگی، تگرک و تندباد... بودیم و بیش از نیمی از باغات یاغبستلو از بین رفته است.

این باغدار اهری یادآور شد: متاسفانه مسؤولان وقت علیرغم وعده های متعدد هیچ حمایتی از باغداران ننمودند و باعث مشکلات عدیده به باغداران شدند.

وی خاطرنشان کرد: با توجه به موقعیت ویژه جغرافیایی و قابلیت خاص منطقه اکثریت اهالی مناطق روستایی از طریق کشاورزی و دامداری امرار معاش می نمایند که متاسفانه

این امر نیز سالهاست معیشت آنها با مشکل اساسی روبرو شده است و عملا بسیاری باتوجه به مشکلات موجود ناامید گشته و تغییر شغل داده اند.
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